Zadania dla uczniów klasy VII                 22.04.2020 r.
Temat: Kłopotliwe przedrostki i przyrostki.
[bookmark: _GoBack]Notatkę zapisz w zeszycie.Możesz wydrukować i wkleić do zeszytu.
Zasady ortograficzne – zapamiętaj!  
a/ poprawna pisownia cząstek
Przedrostek s lub ś piszemy przed spółgłoskami bezdźwięcznymi np.: spaść, ściszyć,
Przedrostek z piszemy zawsze przed spółgłoskami dźwięcznymi oraz przed s(si), sz, h,
np.: zbić, zginąć, zmontować, zsunąć…
b/ zasady pisowni zakończeń 
- ctwo piszemy w rzeczownikach pochodnych, jeżeli temat wyrazu podstawowego kończy się na t,c,cz,,ć  np.: bogactwo-bogaty
- dzki  piszemy , jeżeli w temacie wyrazu podstawowego występuje  d, dz, dź  np.: szwedzki  bo Szwed
- cki piszemy w innych przymiotnikach np.: tkacki- tkacz.
1. W ramach sprawdzenia wiadomości wykonaj ćwiczenia w zeszycie ćwiczeń str.77 nie wysyłaj.
2. Wykonaj polecenie 5 i 7 str. 294 Zapis w zeszycie. Nie wysyłaj.
